
Zápisnica zo zasadnutia Snemu RZMOR, konaného dňa 18.4.2024 v Malej Ide 

 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Predsedníčka Snemu RZMOR PaedDr. Jana Kallová otvorila zasadnutie a privítala všetkých 

prítomných na zasadnutí Snemu RZMOR. Taktiež konštatovala, že na zasadnutí Snemu RZMOR sú 

prítomní členovia podľa prezenčnej listiny a zasadnutie Snemu RZMOR je uznášania schopné 

a pristúpila k ďalšiemu bodu programu.  

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Predsedníčka RZMOR určila za zapisovateľa zasadnutia  Snemu RZMOR, konaného dňa 18.4.2024 
v Malej Ide p. Magdalénu Vargovú a RZMOR túto skutočnosť vzal na vedomie. Za overovateľov 

zápisnice boli schválení: Ing. Lýdia Mikulová a  Martin Kövér. Overovatelia zápisnice boli 
hlasovaním členov schválení. 
 
 
K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 18.4.2024 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová predniesla návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR. 

Návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený v predloženom znení. 

Predsedníčka RZMOR predniesla návrh k zmene programu zasadnutia Snemu RZMOR – doplnenie 

bodu 14. Vyúčtovanie RZMOR rok 2023 a presun v poradí vystupujúcich. 

Návrh zmeny programu zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený v predloženom znení. 

 

 

K bodu 4: Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie pre zasadnutie Snemu RZMOR dňa 18.4.2024 boli navrhnutí:  Ing. Alena 

Cirnerová a Roman Beličák. Návrhová komisia bola hlasovaním členov schválená.  
 
 

K bodu 5: Kontrola plnenia uznesení z predošlého snemu RZMOR   

 Predsedníčka Snemu RZMOR konštatuje, že uznesenia z predošlého Snemu RZMOR z 15.2.2024 boli 

splnené.  

 

K bodu 6: Vystúpenie Mgr. Jozef Fabian, Hofex, s.r.o. 

Ing. Fabian poďakoval za pozvanie a predstavil technológiu vysprávok výtlkov tryskovou metódou. 

Priblížil spôsob akým a výtlky opravujú a aké sú použité materiály, poskytol informáciu k cenám. 

 



K bodu 7: Vystúpenie Mgr. Ladislav Hoksz, Slovak Telekom 

Mgr. Hoksz priblížil aké územie Slovenska je pokryté Slovak Telekom, hlavne optickou sieťou. 

Informoval o tom, že stará sieť – tzv. metalická sa bude likvidovať, kde ale je podmienkou výstavba 

optickej siete. Spomenul obce regiónu, ktoré sú už pokryté a kde sa výstavba chystá. Vysvetlil 

legislatívny proces výstavby – v jednej obci to trvá cca 3 roky. 

 

 

K bodu 8: Vystúpenie Ing. Matúš Adamčík, starosta obce Rozhanovce na tému vážený zber odpadov 

Ing. Adamčík informoval o tom, že sa obec začala venovať analýze odpadu. Obec Rozhanovce využíva 

služby spoločnosti Kosit, s.r.o., obec má smetné nádoby začipované. Z toho vyplýva, že obec má 

podrobný prehľad o množstve vyvezeného odpadu. Zároveň informoval, že v súčasnosti len táto 

spoločnosť využíva čipovanie. Z analýzy vyplýva aj to, aký rozdiel je keď sa za odpad platí na osoby 

alebo za množstvo kg odpadu. Vysvetlil aj systém evidencie na zbernom dvore. Táto evidencia zatiaľ 

slúži len informatívne. Program sa dá zakúpiť  vo firme Online obec.  Od budúceho roka by obec chcela 

prejsť celkovo na tento systém, avšak zákon  neumožňuje účtovať viac ako 0,20 eur / kg, v realite to 

vychádza oveľa viac a nemôžu sa účtovať manipulácie. 

 

K bodu 9. Vystúpenie Ing. Zoltán Beňo, Spencer Medical 

Ing. Beňo, konateľ spoločnosti vysvetlil na čo si dať pozor pri výbere dodávateľa defibrilátora. Zároveň 

upozornil, do kedy a pre koho je povinnosť pre obce zabezpečiť defibrilátor (do konca roka 2024), 

vysvetlil aký je postup pri použití defibrilátora – aby sa informácie dostali až k lekárovi. Upozornil, že 

každých 4-5 rokov sa menia podmienky pri záchrane ľudských životov – t. j. je potrebná aktualizácia 

defibrilátora, aj jeho registrácia. Po zakúpení defibrilátora sa uskutočňuje školenie ako ho použiť – 

školenie je zdarma, v rámci osvety. Vysvetlil kde je najlepšie defibrilátor umiestniť, ako to funguje 

s preplatením elektród (defibrilátor je nefunkčný bez elektród), nepoužité elektródy majú životnosť 2,5 

roka. 

 

 

K bodu 10: Vystúpenie Andrea Sigmundová, MAS Rudohorie 

Pani Andrea Sigmundová informovala o zverejnení výziev, 7.2 a 7.4. Požiadala starostov o zaslanie súm, 

s ktorými pôjdu do projektov. Zároveň informovala, o tom, že MAS už má k dispozícii 2 stany. 

Pripomenula vernisáž výstavy a oceňovanie víťazov „Ako vidím Rudohorie“ – MAS Rudohorie 

v spolupráci s Hvezdárňou Medzev. Zároveň informovala o tom, že plánuje urobiť v máji 2024 

vzdelávaciu aktivitu pre podnikateľský sektor (lesy). Ďalšou dôležitou informáciou bola tá, že sa plánujú 

MAS spájať. Hlasovaním prítomných členov bola táto myšlienka zamietnutá. 

 

 

 



 

K bodu 11: Vystúpenie Ing. Miloš Singovszki, PhDr., MBA, riaditeľa regionálneho centra MIRRI Košice 

Ing. Miloš Singovszki poďakoval za pozvanie a zároveň predstavil Mgr. Ivana Hricka, ktorý má na 

starosti agendu MRK. Informoval o tom, že hlavnou aktivitou je byť nápomocný pri spracovaní 

jednotlivých výziev. 

 

K bodu 12: Vystúpenie Ing. Róbert Nálepka, starosta obce Vyšný Medzev 

Ing. Róbert Nálepka poskytol informácie zo zasadnutia Komory obcí a 6. zasadnutia rady ZMOS – 

spájanie MAS, avizovaná spolupráca s externými pracovníkmi – urýchlenie projektov, problematika 

sociálnych podnikov – konflikt záujmov, kde je štatutár zároveň starosta obce, pripravuje sa investičná 

pomoc č. 2 – riešenie cez investičný holding, nominácia na doplnenie predsedníctva, diskusia ohľadom 

zmeny stanov. Na 6. zasadnutí rady ZMOS bola prioritná téma predprimárneho vzdelávania za 

prítomnosti ministra školstva p. Druckera – model normatívneho financovania. 

 

 

K bodu 13: Informácie k 36. snemu ZMOS - voľba delegátov 

Predsedníčka PaedDr. Jana Kallová upresnila termín a miesto konania 36. snemu ZMOS  - 

 t.j. 27. a 28. 5. 2024 v Inchebe v Bratislave, delegačný kľúč 1:3. 

Hlasovaním boli zvolení: Ing. Alena Cirnerová, Ing. Gabriela Staníková, Ing. Oľga Kormošová, Juraj Kozel, 

PaedDr. Jana Kallová,  Martin Kövér, ako pozorovateľ Mgr. Ing. Radoslav Gedeon. 

 

 

K bodu 14: Vyúčtovanie RZMOR za rok 2023 

Predsedníčka PaedDr. Jana Kallová informovala o príjmoch, výdavkoch za rok 2023, stave pokladne 

a aktuálnom stave účtu. 

 

K bodu 15: Vystúpenie PaedDr. Jana Kallová – deň regiónu 

Diskusiou prítomných poslancov bolo dohodnuté, že Deň regiónu v tomto roku 2024 nebude. 

 

K bodu 16: Rôzne 

V tomto bode informovala p. predsedníčka PaedDr. Jana Kallová o výzve KSK na individuálnu dotáciu, 

info o firme, ktorá dodáva nábytok do škôlok.  

Pani starostka Ing. Iveta Komorová Hiľovská informovala o konferencii – akcie vodární.  

 

 



K bodu 17: Diskusia 

 

K bodu 18_ Záver 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

 

V Malej Ide, 18.4.2024 

                                                                                     Za overovateľov zápisnice:                                                                                        

 

..................................................                                ....................................................... 

PaedDr. Jana Kallová                                                     Ing. Lýdia Mikulová 

Predsedníčka RZMOR 

 

...........................................................                     ........................................................ 

Magdaléna Vargová                                                   Martin Kövér                                                           

zapisovateľ 

 

 

 

 

 

 

 


